
Til Socialudvalget!

Den 7. november 2010 sendte jeg en mail til Socialministeriet. Baggrunden var min frustration over 
de mange familier, jeg har samlet i et netværk i Fredericia, og som kæmper en ulige og uværdig 
kamp mod kommunen med hensyn til hjælp, råd og vejledning til deres handicappede børn, som for 
nogens vedkommende er i en håbløs situation. Jeg havde håbet at få en tilbagemelding, da jeg ikke 
tror, at Fredericia Kommune er den eneste kommune, der svigter svage borgere. Jeg vil derfor 
minde om artiklerne i Politikken lørdag den 20. november 2010 og den 31. august indslag TV-
avisen den 28. november, hvor fagpersoner udtaler sig om børn, der er droppet ud af skolen, fordi 
kommunerne ikke har det rette tilbud. Hvis ministeren måtte mene, at kommunerne gør det, de 
lovmæssigt er forpligtet til, så er det lovgivningen, der skal ses nærmere på. Jeg vil gerne have en 
tilbagemelding på, hvordan jeg kan hjælpe 60 ulykkelige familier, hvor forældrene er kørt i sænk, 
og søskende også bliver tabt, da det handicappede barn fylder rigtig meget i familierne.

Med venlig hilsen

Karen Møberg

PS. Jeg har vedhæftet et tidligere brev til Socialministeren
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